
Izaslanik Mehmed Bradarić postavio je sljedeća pitanja Vijeću ministara BiH  i 

Ministarstvu komunikacija i prometa BiH: 

„Primaju li zaposlenici Regulatorne agencije za komunikacije i Ureda za reviziju 

institucija BiH dodatak na plaću propisan člankom 26. Zakona o plaćama i naknadama u 

institucijama BiH? 

Ako primaju, koliki je iznos dodatka i koji broj zaposlenika prima dodatak na plaću?  

 

Hoće li se ispoštovati rokovi za digitalizaciju koje je Vijeće ministara usvojilo na 

prijedlog DTT Foruma, kao tijela zaduženog za izradu cjelovitog Akcijskog plana 

digitalizacije, i hoće li država subvnecionirati građane prilikom nabave digitalnog prijamnika 

Se Top Box, kako su to radile sve države koje su prešle ili su u fazi prelaska na digitalni 

sustav?“ 

 


